
ZÁPISNICA 
 

zo  zasadnutia Mestského výboru Kukučínova, SNP, Stred, ktoré sa konalo 16.01.2019 
 
Zasadnutie mestského výboru začalo 0 17:00 hod. Na úvod pani Hujová, predsedníčkaMsV 

Kukučínova, SNP,  Stred, privítala všetkých prítomných a otvorila zasadnutie výboru. 

 

 Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

ProgramMsV Kukučínova, SNP, Stred: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Požiadavky poslancov a občanov 

Mestský výbor sa na svojom zasadnutí zaoberal nasledovným:  

• V dňoch 8 a 9. januára 2019 počas sneženia neboli čistené ani miestne komunikácie ani 

chodníky, počas noci sa technika v niektorých lokalitách vôbec neukázala 

a nezabezpečovala odhŕňanie snehu. Táto situácia sa opakovala aj počas ďalšieho dňa ale 

i v ďalších dňoch po snežení. V centre mesta zostali kopy snehu hlavne na miestach 

parkovaniaa na chodníkoch, takáto situácia bola a ešte aj je po celom meste.  

• Zmapovať technologické vybavenie TSM, zabezpečiť aby sa TSM zameralo v prípade 

obstarania na techniku na zimnú údržbu. Občania situáciu vnímajú ako zlyhanie TSM 

• Prechody pre chodcov 

• Obyvatelia bytovky Farská 62 žiadajú, aby mesto upresnilo ktoré kontajnery má 

zaplatené p. Žalúdek a aby upozornilo predajcu zeleniny z trhoviska aby starú a hnilú 

zeleninu nevyvážali do kontajnerov pri bytovke, nech si  p. Žalúdek– prevádzkovateľ 

a vlastník trhoviska zabezpečuje ukladanie a vývoz hnilej zeleniny do svojich 

kontajnerov a vo  svojej réžii. 

• Občania neustále upozorňujú na neopravené schody smerom na železničnú stanicu. 

Okrem toho, že schody sú v dezolátnom technickom stave, počas sneženia a v ďalších 

dňoch po snežení nebola celá časť brehu a schodov (od schodov na TSM)  vôbec 

upravovaná. Sneh nebol odpratávaný a nebol ani posyp. Taktiež parkovisko pri 

železničnej stanici aj keď je permanentne poloprázdne (parkuje tam cca do 10 áut) nebolo 

odhŕňané a upravené ani   v ďalších dňoch, autá sa brodili v snehu aj v ďalších dňoch. 

Počas noci táto plocha, ale aj ostatné plochy v meste mohli byť upravené. 

• P. Magutová z ulice Kukučínovej, žiada opravu lampy verejného osvetlenia pri dome – 

vo dvore. Pána Tomana už oslovila, teda vie o probléme, na mestskom výbore urgovala 

opravu. 



• Bývalé CVČ – vlastník Farský úrad má porozbíjané okná, požiadavka upozorniť Farský 

úrad či nie je možné nejakým spôsobom zabezpečiť okná. Črepiny sú aj po chodníku čo 

je nebezpečné pre chodcov. 

 

 

 

Prílohy: Prezenčná listina 

V Ilave 22.01.2019 

 

                                               ...................................................... 

         Ľudmila Hujová 

                        PredsedníčkaMsVKukučínova, SNP, Stred 

 


